



QK2005890

拉丁美洲研究

JOURNAL OF LATIN AMERICAN STUDIES
REVISTA DE ESTUDIOS LATINOAMERICANOS

中国社会科学院拉丁美洲研究所
中国拉丁美洲学会

主办

- ◆ 新时代中国特色大国外交“特”在何处 / 徐进
- ◆ 中拉关系及中国对拉战略研究的一种进路：进展与问题 / 张凡
- ◆ 巴西经典民粹主义的实验（20世纪初至1964年） / 董经胜
- ◆ 美国与拉美民粹主义的主要区别与左右分野 / 谭道明

1

2020

拉丁美洲研究(双月刊)

2020年第1期(第42卷,总第240期)

2020年2月10日出版

习近平新时代大国外交思想研究

- 新时代中国特色大国外交“特”在何处? 徐进 (1)
中拉关系及中国对拉战略研究的一种进路:
进展与问题 张凡 (15)
“一带一路”倡议下中国与大加勒比地区的
合作 [古巴] 鲁韦斯莱·冈萨雷斯·赛斯 (36)

马克思主义与拉美社会主义思潮

- 中国共产党与拉美共产党关系的曲折发展 徐世澄 (55)
拉丁美洲与马克思主义的“错遇” 叶健辉 (67)

拉美政治

- 巴西经典民粹主义的实验(20世纪初至1964年) 董经胜 (85)
美国与拉美民粹主义的主要区别与左右分野 谭道明 (111)

拉美社会

- 联合国全民教育和教育可持续发展
目标视角下拉美教育性别平等 黄乐平 (138)
- 英文摘要 (154)

JOURNAL OF LATIN AMERICAN STUDIES

(Bimonthly)

Vol. 42 No. 1 2020

- What Is the “Characteristics” of “Major Country Diplomacy with Chinese Characteristics in New Era”? Xu Jin (1)
- The Study of China–Latin America Relations and China’s Strategy Towards Latin America: Progress and Issues Zhang Fan (15)
- A New Era in China–Greater Caribbean Relations 70 Years After the Founding of P. R. C Ruvislei González Saez (36)
- The Development of Relations Between the Communist Party of China and the Communist Parties of Latin America Xu Shicheng (55)
- Failed Encounter of Latin America with Marxism Ye Jianhui (67)
- The Classic Experiment of Populism in Brazil from the Beginning of 20th Century to 1964 Dong Jingsheng (85)
- Main Differences and Left–Right Divisions Between Populism of the U. S. and Latin America Tan Daoming (111)
- Education Equality Among Genders in Latin America Under UN’s EFA and SDG4 Goals Huang Leping (138)
- Abstracts (154)

1979 年创刊·双月刊

拉丁美洲研究

LADINGMEIZHOU YANJIU

ISSN 1002-6649

CN 11-1160/C

定价: 40.00 元



拉丁美洲研究



社科期刊网

ISSN 1002-6649



9 771002 664200

02>